
  

 

 

Zápis z jednání  
Rady 

Českého svazu házené 
 

  

 

27.6.2015 
Praha 

___________________________________________________________________________ 

 

Přítomni A.Pospíšil   (prezident ČSH) 
(13)  J.Deml   (Pardubický krajský svaz házené) 

L.Christiánová  (Liberecký krajský svaz házené)  
R.Jaroň   (Moravskoslezský krajský svaz házené) – do 16:40 
M.Kastner   (Královéhradecký krajský svaz házené) 
A.Levíček   (Jihomoravský krajský svaz házené) – od 10:50 do 14:00 
V.Macharáček (Olomoucký krajský svaz házené) 

R.Miček   (Plzeňský krajský svaz házené)  
Vl.Orság   (Extraliga)  
L.Skružný   (Středočeský krajský svaz házené)  
K.Šulc   (Jihočeský krajský svaz házené)  
R.Toman   (WHIL)  
Zd.Tůma   (Krajský svaz házené Vysočina)  
 

Nepřítomni   
(7)              M.Balhárek   (Zlínský krajský svaz házené) 

P.Kynčl  (Extraliga) 
O.Landa  (Extraliga) 
M.Šajner   (Pražský krajský svaz házené)  
J.Šimurda  (Extraliga) 
J.Turek   (WHIL) 
M.Vágner   (Ústecký krajský svaz házené)  
  

Hosté L.Vondráčková, P.Novák, M.Bartoň (Exekutiva ČSH),  
R.Bendl (GS), J.Sviták (CS Handball), M.Železňáková (sekretariát ČSH) 

 

Trvání  Zahájení jednání: 10:30  
Ukončení jednání: 17:00 

 



Projednávaná problematika 
 

 Program jednání Rady ČSH 

 1. Zahájení (přivítání, úvodní slovo) 
2. Ověření přítomnosti a volba orgánů pro jednání 
3. Kontrola a plnění usnesení Rady z listopadu 2014 
4. Zpráva prezidenta o činnosti Exekutivy v období 12/2014 – 06/2015 
5. Rozpočet ČSH 2015 
6. Nový Soutěžní řád ČSH 
7. Nový Disciplinární řád ČSH 
8. Nové Stanovy ČSH 
9. Zásady volby Odvolací a kontrolní komise ČSH 
10. Návrh konání konference ČSH 
11. Všeobecná diskuse 
12. Návrh usnesení 
13. Závěr 

 

 

1. Zahájení 

Závěr A.Pospíšil přivítal členy Rady, představil přítomné členy Exekutivy a hosty. 

 

 

2. Ověření přítomnosti a volba orgánů pro jednání 
 

Závěr 
Byl přijat návrh na složení pracovních komisí pro toto jednání rady:  
Mandátová komise: Robert Míček – pro 12, proti 0, zdržel se 0,  
Návrhová komise: Zdeněk Tůma – pro 12, proti 0, zdržel se 0. 
Při zahájení jednání Rady bylo přítomno 12 ze 20 existujících členů Rady, jednání Rady 
ČSH bylo shledáno schopným usnášení.  

 

 

3. Kontrola a plnění usnesení Rady z listopadu 2014 

 
Závěr 

Po ověření textu usnesení dle zápisu Rada konstatovala, že usnesení Rady ze dne 
30.11.2014 bylo splněno. Přítomní členové Rady potvrdili, že z podzimního jednání 
Rady nezůstaly splatné žádné úkoly.  

 

 

4. Zpráva prezidenta o činnosti Exekutivy v období 12/2014 – 06/2015 
 
 
 
 
 
 
 

Závěr 

 

Zprávu o činnosti Exekutivy ČSH v uplynulém období se zahrnutím vstupů předsedů 

jednotlivých odborných útvarů přednesl prezident ČSH p. Pospíšil. Informoval mimo 

jiné o těchto oblastech:  

- O odstoupení členů Exekutivy pánů D.Čurdy a A.Staňka. Exekutiva vyvine 

maximální úsilí ve spolupráci s celým házenkářským hnutím o co nejrychlejší a 

nejkvalitnější doplnění Exekutivy ČSH. 

- Exekutiva se snaží důsledně o úspornou politiku v rámci výdajů. Počet zaměstnanců 

sekretariátu je neměnný, rozpočet je dodržován a je vyrovnaný. 

- Strategické marketingové partnerství s největší sportovně-marketingovou 

agenturou ČR – Sport Invest bude pokračovat do listopadu 2015 – poté se počítá 

s upravenou formou spolupráce.  

- Pokračuje spolupráce s ČT. Zvýšený objem přenosů, vstupy do zpravodajství. Dobře 

se vyvíjí spolupráce s Vltava-Labe-Press. Není formalizováno partnerství s Českým 

rozhlasem, přesto se házená objevuje ve zpravodajství především Radiožurnálu. 

Problémem zůstává interní komunikace dovnitř hnutí.  



- Práce s mládeží je a musí být prioritou ČSH. RHC začínají plnit svou funkci. 

Počáteční problémy se daří postupně odstraňovat. Pozitivně pokračuje také příprava 

integrace i zbývajících krajů (JČ+JM).  

- Oblast TMK – společná iniciativa kolektivních sportů – pomoc při vzdělávání, hodina 

tělocviku navíc. 

- Soutěže – omezit snahu oddílů a KSH o vytváření různých výjimek z předpisů a 

rozpisů soutěží. WHIL pro příští ročník v obsazení 8+5. Extraliga – play off potvrdilo 

vyšší atraktivitu soutěže. U nejvyšších soutěží se uvažuje o snížení počtů účastníků, 

příp. dalším možném zkvalitnění. Ostatní soutěže probíhají bez větších excesů – 

odhaleno několik podvodů při startu hráčů. Pracovního jednání všech klubů 

pracujících se ženskou složkou se bohužel zúčastnilo pouze 50% oddílů.  

- Rozhodčí a delegáti – úspěchy na mezinárodní scéně. Mentoring perspektivních 

dvojic. Očekává se další pokles počtu rozhodčích. Připraven a schválen projekt na 

zvýšení počtu rozhodčích s přímým zapojením klubů. 

- Legislativní činnost – připraven návrh nových Stanov, zpracovány zcela nové texty  

SŘH a DŘH. Schválen nový Licenční řád a Přestupní řád. Diskuze o právní 

subjektivitě KSH, resp. zřízení pobočných spolků. 

- Reprezentace: 17.místo na MS v Kataru není úspěchem. Kvalifikace na ME 2016 – 

nepostoupili jsme po velmi dobrém utkání v Makedonii. Ženy nepostoupily na MS 

2015 z play-off proti Nizozemí. Junioři nepostoupili na MS2015. Jako neúspěch je 

hodnocen nepostup juniorek na ME 2015. Dorostenci neměli vrcholnou akci, účastní 

se otevřeného ME. Univerziáda – naše účast a příprava přinesla řadu otázek, na něž 

si ještě musíme odpovědět.  

 

 

5. Rozpočet ČSH na rok 2015 

Závěr 

Návrh rozpočtu a jeho zdůvodnění předložil generální sekretář ČSH R.Bendl. 

- rozpočet se v letošním roce schvaluje později než obvykle i kvůli prodlením 

s plněním z MŠMT; 

- hlavní změny oproti předchozímu roku: větší důraz na mládež, plná kontrola 

reprezentačních akcí, došlo ke zvýšení objemu plnění z veřejných zdrojů (zejména 

na úrovni programu I./Reprezentace a příjmů z municipálních programů na 

podporu konkrétních akcí v jednotlivých regionech), přehodnocení finanční podpory 

Extraligy a WHIL, zafixování platů zaměstnanců ČSH a pouze 1 cestující zástupce 

ČSH na oficiální akce v zahraničí. 

- předpoklad zvýšení čerpání peněz z krajů při právní subjektivitě KSH je nejistý, 

- další očekávání: stav členské základny a její vztah k novým pravidlům MŠMT, RHC, 

kapacita sekretariátu ČSH (nedostatečná na výrazné zlepšení činnosti),  

- i pro vývoj rozpočtu budou dlouhodobě klíčové vztahy v rámci komunity. 

Hlavní ukazatele rozpočtu (viz distribuované podklady):  

 

 

 

 

 

 

Diskuse: 

- Požadavek zahrnout do rozpočtu jak na straně příjmů, tak na straně výdajů částku 

1,7mio Kč z IS (nemá vliv na výsledek hospodaření) 

- P.Deml vyjádřil obdiv a respekt vedení ČSH za stabilizaci rozpočtu a zvýšení příjmů.  

  Rozpočet 2014 Výsledek 2014 Návrh rozpočtu 2015 

Náklady 62 567 000 64 048 700 57 219 200 

Výnosy 62 337 000 63 369 800 61 682 300 

Celkem -330 000 - 678 900 4 463 100 



- P. Orság vznesl dotaz na snížení příspěvků pro družstva hrající poháry. Souvisí se 

snížením marketingových příjmů od partnera.  

- P.Levíček vznesl dotaz na zvýšené náklady na letenky při MU RD žen: Částka byla 

následně vyrovnána (ušetřena) na dalších reprezentačních akcích RM žen a také 

participací dopravce (jednoho z viníků uvedené škody). Zodpovědnost byla 

konkrétně přiřazena technickému vedoucímu, manažeru reprezentace a dopravci.  

Rada hlasováním schválila výsledek hospodaření ČSH za rok 2014 (pro 13, proti 0, 

zdržel se 0). Rada vzala na vědomí návrh rozpočtu ČSH na rok 2015, který bude 

formálně schvalovat Konference ČSH. 

 

 

6. Nový Soutěžní řád ČSH  

 
 

Závěr 

- K distribuovanému návrhu předpisu nebyly podány žádné připomínky z krajů ani 

z klubů; 

- dotazy přítomných členů Rady byly prodiskutovány a vysvětleny především ze 

strany L.Vondráčkové a P.Nováka; 

- někteří členové Rady vznesli požadavek na odložení účinnosti sankcí za neplnění 

povinnosti mít rozhodčí a upřesnit zařazení rozhodčích – individuálních členů (týká 

se následných prováděcích předpisů). Byl předložen také návrh zvážit možnost 

odlišné povinnosti počtu rozhodčích pro čistě ženské kluby. Všichni přítomní členové 

Exekutivy (A.Pospíšil, L.Vondráčková, P.Novák) potvrdili, že tyto podněty budou 

řádně projednány při přípravě a schvalování prováděcích předpisů.   

Rada ČSH po diskusi schválila hlasováním nový Soutěžní řád házené v předloženém 

znění (12 pro, 0 proti, 0 zdrželo se). 

 

 

7. Nový Disciplinární řád ČSH 
 
 

Závěr 

- K distribuovanému návrhu předpisu nebyly podány žádné připomínky z krajů ani 

z klubů; 

- dotazy přítomných členů Rady byly prodiskutovány a vysvětleny především ze 

strany L.Vondráčkové; 

Rada ČSH po diskusi schválila hlasováním nový Disciplinární řád házené včetně 
Sazebníku trestů řád házené v předloženém znění (12 pro, 0 proti, 0 zdrželo se). 

 

 

8. a 9. Nové Stanovy ČSH a Zásady volby Odvolací a kontrolní komise ČSH 

 
Závěr 

 
 
 
 

 

L.Vondráčková podala zevrubnou informaci ke koncepci nových stanov a funkcí a volby 

Odvolací a kontrolní komise. 

Rada schválila Zásady volby Odvolací a kontrolní komise pro Konferenci ČSH 2015: 

Hlasování 12 pro, 0 proti, 0 zdrželo se. 

 

 

10. Návrh konání konference ČSH 

 
Závěr 

 
 

Prezident ČSH informoval členy Rady o záměru Exekutivy svolat konferenci na 29. 8. 

(případně 5. 9. 2015, pokud by první termín byl problémový). 

Rada po krátké diskusi vzala na vědomí termín Konference ČSH v sobotu 29.8.2015, 

konference bude svolána do Prahy. 



 

 Usnesení Rady ČSH 

 
Závěr 

 
 
 
 

 
Rada ČSH na závěr jednání přijala (11 hlasů pro, 0 proti, 0 se zdržel) toto usnesení:  
 
a) Rada ČSH bere na vědomí: 

 Kontrolu plnění usnesení Rady ČSH ze 30.11.2014; 
 Zprávu o činnosti ČSH přednesenou prezidentem. 
 Rozhodnutí Exekutivy o svolání konference ČSH na sobotu 29.8.2015 

 
b) Rada ČSH schvaluje: 

 Výsledek hospodaření za rok 2014 a návrh rozpočtu na rok 2015; 
 Soutěžní řád; 
 Disciplinární řád; 
 Způsob volby Odvolací a kontrolní komise na konferenci ČSH. 

 
c) Rada ČSH doporučuje: 

 Konferenci ČSH schválit předložený návrh nových Stanov ČSH; 
 Exekutivě ČSH odložit či změkčit sankce směrem k oddílům při neplnění 

povinnosti klubů mít rozhodčí a případné zmírnění kvóty pro ženské oddíly; 
 

 

 

Zapsal Petr Novák 
 

Ověřoval Radek Bendl 
 

Datum 4.7.2015 
 

 


